

[View this email in your browser](#)

oncat caton News

December 2023



Dear *|FNAME|*,

It's been a fantastic, busy year at ONCAT. We're grateful to our partner institutions, our outstanding committees, and dedicated staff; together we've made significant strides in enhancing learner mobility.

Please note, our office will be closed from December 21, 2023, to January 2, 2024. On behalf of everyone at ONCAT, we wish you a joyous holiday season.



New Funding Opportunities

ONCAT Funding is Available Now!

In November, presenters shared their inspiring and ground breaking projects at ONCAT's 2023 Student Mobility & Pathways conference in Toronto. The presentations sparked lively discussions, with attendees echoing a common sentiment: "*I wish we could do something like that at my school!*"

Each year, ONCAT provides millions of dollars in funding for a wide range of projects that expand and support postsecondary learner mobility. **Here are a few ways you can use ONCAT's funding to help support learners:**

- Develop or expand programs that help transfer students achieve greater academic success.
- Improve the transfer credit processes to align with best practices for supporting learners.
- Create new innovative methods for assessing course equivalencies or recognizing Prior Learning Assessment and Recognition (PLAR).
- Enhance the equity, transparency, and accessibility of transfer-related policies and practices.

[Learn more about funding opportunities](#)



New Research

New Funded Research Report

A new ONCAT research report has been published, “Ethno-Racial Disparities in Vertical Transfer Intent among Ontario College Applicants: An Analysis of the University/College Applicant Study™”. Through this project, the researchers analyzed ethno-racial disparities in vertical transfer (e.g., college-to-university) intent among Ontario college applicants using Academica’s University/College Applicant Study (UCAS). This is a topic that has received very limited attention within the Ontario context, but which has both research and policy implications.

[Read the report here](#)



Thank you for attending the 2023 ONCAT Student Mobility and Pathways Conference!

We've finally had a chance to catch our breath after the ONCAT's Student Mobility & Pathways Conference; our sincere thanks to conference attendees, presenters, and sponsors for helping to make the 2-day event a resounding success. Here's a [photo album](#) with some of the highlights.



Highlights from oncat 2023 Student Mobility and Pathways Conference

- 200+ Attendees
- 2 Jam-packed Days of Learning, Sharing and Networking
- 3 Dynamic Keynote Speakers
- 2 Featured Panels
- 6 Presentations about Effective Practices and Processes
- 6 Presentations about Research and Trends
- 7 Presentations about Student Impact
- 5 Presentations about Pathways and Partnerships
- 3 Structured Networking Events
- 4 Deserving Transfer Award Recipients
- Over 90% of attendees rated their overall conference experience EXCELLENT

Feedback from Attendees



The conference gave me a lot of exposure to the different fundings that ONCAT provides, as well as insight into what other colleges are doing.

ONCAT's conference was so well-organized, the sessions were varied, plentiful, and relevant.



Great knowledgeable presenters, great food, ONCAT's staff were very welcoming.



The maple bacon was outstanding as usual.

The conference was a great opportunity to connect with colleagues across the sector.



The sessions were informative, interesting, motivating and eye-opening.

ONCAT is the province's transfer expert. Together, we're improving opportunities for student mobility in Ontario.

oncat caton Nouvelles décembre 2023



Bonjour *|FNAME|*,

Ce fut une année fantastique et chargée au CATON. Nous sommes reconnaissants envers nos institutions partenaires, nos comités exceptionnels et notre personnel dévoué ; ensemble, nous avons réalisé des progrès significatifs dans l'amélioration de la mobilité des apprenants.

Veuillez noter que notre bureau sera fermé du 21 décembre 2023 au 2 janvier 2024. Au nom de tout le monde au CATON, nous vous souhaitons de joyeuses fêtes.

A circular inset image showing three young people, two girls and one boy, standing in what appears to be a school hallway. One girl in the foreground is holding a tablet and looking towards the camera with a smile. They are all dressed casually.

Nouvelles possibilités de financement

Les financements du CATON sont disponibles dès à présent!

Les intervenants ont partagé leurs projets novateurs et motivants lors de la conférence 2023 du CATON sur la mobilité et les parcours des étudiants qui s'est tenue en novembre. Les présentations ont suscité des discussions animées, les participants se faisant l'écho d'un sentiment commun : « *J'aimerais qu'on puisse faire quelque chose comme ça dans mon établissement!* »

Chaque année, le CATON finance à hauteur de plusieurs millions de dollars un large éventail de projets visant à accroître et à soutenir la mobilité des

étudiants de l'enseignement postsecondaire. Voici quelques façons d'utiliser les fonds du CATON pour aider à soutenir les étudiants :

- Développer ou étendre les programmes qui aident les étudiants bénéficiant d'un transfert à mieux réussir sur le plan académique
- Améliorer les processus de transfert de crédits pour les harmoniser avec les meilleures pratiques en matière de soutien aux étudiants
- Créer de nouvelles méthodes novatrices pour évaluer les équivalences de cours ou reconnaître la reconnaissance des acquis (RA)
- Améliorer l'équité, la transparence et l'accessibilité des politiques et pratiques de transfert

Apprenez-en plus sur les possibilités de financement



Un nouveau rapport de recherche du CATON a été publié, *Ethno-Racial Disparities in Vertical Transfer Intent among Ontario College Applicants : An Analysis of the University/College Applicant Study™*. Dans le cadre de ce projet, les chercheurs ont analysé les disparités ethno-raciales dans les intentions de transfert vertical (par exemple, de collège à université) parmi les candidats aux études collégiales de l'Ontario en utilisant l'étude sur les candidats aux études universitaires et collégiales (UCAS) d'Academica. Bien que cette question ait reçu très peu d'attention en Ontario, elle a des implications en termes de recherche et de politique.

Lire le rapport ici



Nous tenons à remercier tous les participants et les commanditaires de la Conférence 2023 du CATON sur la mobilité et les parcours des étudiants. Nous sommes ravis que vous ayez pu participer à cette conférence et en faire une expérience aussi réussie. Pour ceux d'entre vous qui n'ont pas pu y assister, nous vous invitons à découvrir quelques-uns des aspects les plus intéressants de la conférence de cette année.



Moments forts de la



**oncat | Student Mobility and Pathways Conference
2023**

- 2 journées bien remplies et faites d'apprentissage, de partage et de réseautage
- Plus de 200 participants
- 3 conférenciers d'honneur dynamiques
- 2 groupes d'experts
- 6 Présentations sur les pratiques et processus efficaces
- 6 Présentations sur la recherche et les tendances
- 7 Présentations sur l'impact sur les étudiants
- 5 Présentations sur les parcours/passerelles et les partenariats
- 3 Événements structurés de mise en réseau
- 4 Récipiendaires méritants de bourses de transfert
- Plus de 90 % des participants ont jugé leur expérience globale de la conférence EXCELLENTE

Rétroaction des participants



La conférence m'a permis de découvrir les différentes sources de financement du CATON et d'avoir un aperçu de ce que font les autres établissements d'enseignement supérieur.

Des intervenants très compétents, de la bonne nourriture et un personnel du CATON très accueillant.

La conférence du CATON était très bien organisée, les présentations étaient variées, abondantes et pertinentes.



Comme d'habitude, le bacon à l'érable était fabuleux.

Les séances ont été instructives, intéressantes, motivantes et éclairantes.



La conférence a été une excellente occasion de nouer des liens avec des collègues de tout le secteur.





*Copyright © *|CURRENT_YEAR|* *|LIST:COMPANY|*, All rights reserved.
|IFNOT:ARCHIVE_PAGE| *|LIST:DESCRIPTION|**

Our mailing address is:

|HTML:LIST_ADDRESS_HTML|* *|END:IFI|

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

|IF:REWARDS|* *|HTML:REWARDS|* *|END:IFI|